
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget  

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 610 af 2. juli 2021 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Camilla Froberg 
  

2. juli 2021 
J.nr. 2021 – 5372 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 610

Offentligt



 

Side 2 af  2 

Spørgsmål 

Hvad kan ministeren oplyse om den samlede tidsplan for de nye ejendomsvurderin-

ger for erhvervsejendomme, herunder om tidsplanen for udviklingen af vurderin-

gerne? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 
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